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Martin, Johan och Peter står vid Häggvikstråget som ligger på Norrortsleden. Vi ska nu i sommar 

renovera vägbanan  och det är en stor entreprenad på närmare 15 miljoner med 8000 mantimmar... 
 
Läs mer om detta på sidan 11. 

Vi har fått många stora jobb på kort tid,  

det största är Häggvikstråget åt Trafikverket! 



Dipart Norr går också från klarhet till klarhet. 

Omsättningen kommer under 2012 överstiga 50 

miljoner med acceptabel vinst om Pastorns 

budget håller och i dagsläget är det inget som 

tyder på något annat. Kunderna blir fler och de 

befintliga är nöjda.  

 

Projekt har med Arto fått en duktig ledare för 

produktionen. Och Thomas kan nu fokusera på 

sälj. Tyvärr förlorar vi John men förhoppningsvis 

kan den stora luckan täckas inom kort. Detta är 

vårt klart mest lönsamma affärsområde och att 

det nu består av betydligt fler betongare än för ett 

år sedan är bra. Det borgar för ett gott 2012. 

 

Bygg är nu ordentligt etablerade som experter på 

innergårdar och förhoppningsvis kommer 2012 

visa bra siffror på de jobben. Det har tagit ett tag 

att lära oss alla fallgropar på den typen av jobb. 

Även inom träsidan med kontorsanpassningar  

har förändringar skett under 2011 och vi bör vara 

ordentligt stärkta inför det här året. 

 

Betong hade 2011 ett dystert år. Martin som 

började efter sommaren 2011 har gedigen 

erfarenhet både av kalkylering, produktion  och 

försäljning och redan nu är årets budgeterade 

omsättning i stort sett hemma då flera stora jobb 

räknats hem. Allt tyder på ett riktigt bra år! 

 

2012 har redan börjat. Vi slog budget ordentligt 

både omsättnings- och vinstmässigt i januari. 

Våra prognoser för februari, mars och april ser 

lovande ut. Vi kommer att få en helt annan vinter i 

år än den förra. Exempelvis förlorade vi 1.5 förra 

januari men i år tjänade vi 0.6 mkr. Vad skönt!!! 

 

Vi kommer alla ge järnet för ett bra 2012.     

Jag tror att det kommer bli ett mycket bättre år än 

2011 som vi nu lägger till handlingarna. 
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VD Dipart Entreprenad AB 
Och ansvarig utgivare av Dipart Monthly 

 

2011 har passerat och vi kan konstatera: 

Lönsamheten var bedrövlig. Vi har på hela året 

tjänat 500 000kronor. Dvs en halv miljon. Vilket i 

procent motsvarar en vinstmarginal på 0.3%.  

Det är under all kritik och jag har också ställt min 

plats till förfogande. Styrelsen på Dipart har dock 

gett mig fortsatt förtroende vilket jag är glad för  

och beskedet har gett mig förnyad energi. Men   

jag vet inför fortsättningen att den nivå på vinst    

är oacceptabel. Vi är alla beroende av att Dipart 

tjänar tillräckligt med pengar för att hela tiden 

kunna investera, utvecklas och satsa mer än våra 

konkurrenter. Annars blir vi ifrånsprungna och    

min tanke är att det ska vara precis tvärtom!!! 
 

Vår omsättning steg från 144 miljoner kronor till 

177. Det innebär en ökning på 23% vilket är 

mycket. Så ska det vara för att vår vision ska 

kunna bli verklighet men det ska ske samtidigt 

som vi tjänar pengar. Annars är en tillväxt enbart 

farlig. 
 

Vår organisation har efter alla förändringar under 

2011 satt sig och börjar nu bli verkligt effektiv.  

 

Dipart Syd, där vårt lager ingår, har under ett års 

tid gått från ett svart hål där vi bara förlorat pengar 

till att bli ett ständigt vinstgenererande affärs-

område. Jimmy och alla duktiga killar och tjejer 

som jobbar därute har gjort stordåd.  

Sträck på ER!!! 
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Vi utvecklar vårt ledarskap 
Vi behöver inspiration och kunskap för att bli bättre som 

företag. Och det gäller inte minst vårt ledarskap , hur vi  

hjälper och stöttar varandra för att få till lyckade projekt  

och ett lönsamt Dipart.   
 
Jonas Andersson från Helhetskommunikation, som många 

känner igen från tidigare stormöten, har under några dagar 

hjälpt oss att lyfta blicken kring otroligt viktiga frågor. Tex, hur viktigt det är att ta hand om oss själva, att 

motionera och hitta tid för återhämtning för att vara närvarande och stöttande för andra. Hur viktigt det är att 

lyssna innan vi kºr p¬ med v¬ra òegnaò lºsningar, att v¬ga dela ut och ge ansvar och fºlja upp v¬ra resultat. Det 

har varit spännande timmar.. 

Vi arbetade i grupper och diskuterade en mängd olika situationer och hur vi kan agera för att bli tydligare och mer 

stöttande på kontoret och ute i våra projekt. Vi delade med oss av erfarenheter och gav varandra goda råd. Det är 

så viktigt att utbyta kunskap och erfarenheter så vi inte behöver uppfinna hjulet flera gånger. Och det ger en 

förståelse för att det inte alltid är så lätt..  
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Syd Projekt 

Norr Bygg 

Betong 
 

Pågående 
ÅGaragerenovering 

Hjulsta, 

  åt Einar Mattsson 

ÅGaragerenovering 

Lidingö,  

  åt John Mattsson 

Fastighets AB 

 

Nytt kontrakt 
ÅGårdsrenovering Lidingö,  

  åt John Mattsson 

Fastighets AB 

 

I övrigt många 

förfrågningar på garage- 

och  

Betongreparationer. 

Nu har vi tecknat avtal med tre brªdg¬rdaré 

Den mycket professionella utvärdering som Sebastian och Christian från KTH har gjort var entydig. 

Nordströmsgruppen med Södermalms Trä, Linkan och Lunkan i Sigtuna plus ytterligare tre anläggningar  

var bäst. Så hädanefter skall alla våra avrop ske därifrån. Våra projektledare har alla namn och 

telefonnummeré De priser vi f¬tt dªrifr¬n var betydligt bªttre ªn de till vilka vi handlat fr¬n under 2011      

och dessutom var Nordströmsgruppen bäst när det gäller leveranssäkerhet och geografisk placering. 

Gustav Nordström och Jens Hoffmann 

Jens och Micke Sjöberg 

från Bygma skakar hand. 

När det gäller specifika objekt och där vi har behov av att ta in offerter på typiskt brädgårdsmaterial så 

ska vi fråga de tre brädgårdarna som visat sig mest konkurrenskraftiga. 

Nordströmsgruppen (SödermalmsTrä, Lunkan och Linkan), Bygma och Nacka Trä. Vi ska hädanefter 

inte handla av andra brädgårdar. De är inte lönsamt att sprida våra inköp på mer eller mindre samtliga 

brädgårdar i stockholmsområdet. Det är också viktigt att vi hedrar de avtal vi ingått. 
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Avtalet med Nordströmsgruppen fick en 

flygande start med vårt månadsmöte hos 

dem!! 

Gustav Nordström, Tomas (vår kontaktperson), 

Anzi (köksspecialist) och deras Dipart Team 

presenterade först sig själva, deras tänk och 

givetvis deras anläggning. 

�´�+�l�U���N�D�Q���H�U�D���V�H�U�Y�L�F�H�V�Q�L�F�N�D�U�H���I�|�U�V�W���W�|�P�P�D���V�L�Q�D��
bilar på skräp från förra bygget och sedan åka 

�L�Q���R�F�K���I�\�O�O�D���S�n���P�H�G���P�D�W�H�U�L�D�O���W�L�O�O���Q�l�V�W�D���E�\�J�J�H�´��
sa Gustav, inte utan stolthet i rösten 

Grym ordning och reda var känslan man fick när 

man gick runt i anläggningen. �´�9�L���M�R�E�E�D�U���E�D�U�D��
med proffs, inga privatpersoner. Och allt vårt 

material lagras inomhus. Tanken är att Ni åker in 

i anläggningen där allt material ligger så 

�O�D�V�W�Q�L�Q�J�H�Q���E�O�L�U���X�O�W�L�P�D�W�����+�l�U���l�U���Y�L���S�n���Y�L�U�N�H�V�Y�l�J�H�Q�´����
sa en, om möjligt, ännu stoltare Gustav.  

�´�2�F�K���P�L�W�W���L���N�R�Q�W�R�U�H�W���O�L�J�J�H�U���H�Q���O�L�W�H�Q���E�X�W�L�N�����P�H�G���H�W�W��
sortiment som bara består av det mest nödvändiga, 

�L�Q�J�D���N�D�I�I�H�E�U�\�J�J�D�U�H���H�O�O�H�U���J�U�L�O�O�D�U���´ 


